
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Спаситељ наш, Зора са истока, 

посетио нас је с висине, а ми који смо 

у тами и сенци пронашли смо 

истину јер се роди Господ од Дјеве! 

   

Свјетилен Божића 

 

  

Данас, драга браћо и сестре, радујемо се заједно јер je тама страховања и сенка духовног 

незнања одагнана кроз Рођење нашег Спаситеља! Савршено познање Бога и блага вест о 

спасењу су нам откривени кроз рођење Богочовека, нашег Господа Исуса Христа. Из љубави 

и милости, Творац целе Васељене, одлучио је да на себе узме људску природу и постане у 

свему једнак нама осим у греху, те тако нас поново уздигне у пуно заједништво са Богом, 

које нам је назначено кроз стварање човека по „слици и прилици“ Божијој. 

Ова непрестана порука наде и охрабрења има посебно значење за нас после изласка из 

дугачке пандемије и сада када пролазимо кроз различите тешкоће и тескобе, посебно 

покушавајући да повратимо духовну снагу и равнотежу. Примери несебичне љубави и 

самопожртвовања, које нам је Господ Исус Христос дао кроз начин свог рођења и потоњу 

мисију, важна су лекција. Његова кротост и смирење, који се огледају у Витлејемској 

пећини, служе нам као путеводитељи. 

Драги парохијани цркве Светог Луке, браћо и сестре у Христу, будимо просветљени 

празником Христовог рођења! Научимо лекције Божића и применимо их у свом животу, да 

би се Спаситељ родио у јаслама наших срца и тако их духовно оживео и обновио. Нека би Он 

довека у њима владао и тако одагнао сваку тугу, страх, неслогу и поделе светлећи 

непролазном светлошћу Јеванђелске истине. 

Христос се роди! Заиста се роди! 

 

Ваш молитвеник пред Богомладенцем, 

 

__________________________________________ 

протојереј др Василије Вранић, 

Архијерејски намесник вашингтонски 

 

 

 


